



بسم الله الرحمن الرحيم

In the Name of Allah the Most Beneficent the Most Merciful

Shari'ah Pronouncement (2/2018/UAB)

فتوى شرعية (2/2018/ب.ع.م)

Subject: Certifying the " Islamic Credit Card "
with its documents
by Islamic Banking – United Arab Bank

الموضوع: اعتماد منتج " البطاقة الائتمانية
الإسلامية " مع مستنداتها
للخدمات المصرفية الإسلامية للبنك العربي المتحد

Praise be to Almighty Allah, Peace and Blessings
upon our Prophet Muhammad, his family and his
companions, hereafter...

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على سيدنا
محمد وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد....

The Shari'ah Supervisory Board of United Arab Bank – Islamic Banking Department has discussed on 08/01/2018 in UAB Head office the request of UAB Islamic Banking Department to certify the " Islamic Credit Card " with its documents which includes the application form and the card terms and conditions, after a thorough discussions, viewing and careful revision of the product documentation, the Shari'ah Board has decided the following:

فقد اطلعت هيئة الفتوى والرقابة الشرعية للخدمات المصرفية الإسلامية للبنك العربي المتحد في إجتماعها المنعقد يوم الإثنين الموافق لتاريخ 2018/01/08م في مقر الإدارة العامة للبنك حيث ناقشت طلب إدارة الخدمات المصرفية الإسلامية اعتماد منتج " البطاقة الائتمانية الإسلامية " مع مستنداتها والتي تشمل نموذج طلب البطاقة بالإضافة إلى الأحكام والشروط التي تحكم إستخدام البطاقة ، وبعد المناقشة والإطلاع والمراجعة الدقيقة للنموذج ، قررت هيئة الفتوى والرقابة الشرعية على مايلي:

Approved the Islamic Credit Card product for those clients who would like to avail the product and enjoy its features, subject to strict compliance to the card usage terms and conditions as approved by the Shari'ah Supervisory Board.

- اعتماد منتج البطاقة الائتمانية الإسلامية للعملاء الراغبين في الحصول على البطاقة والتمتع بالميزات التي توفرها ، شريطة تقيد الدائرة الإسلامية بالبنك بشروط وأحكام إستخدام البطاقة وذلك حسب ما أجازته هيئة الفتوى والرقابة الشرعية.

Date 08/01/2018

حرر في تاريخ 2018/01/08 م

God bless,,,

والله ولي التوفيق,,,

د. عزيز بن فرحان الغازي
عضو هيئة الفتوى

د. أحمد بن عبدالعزيز الحداد
العضو التنفيذي لهيئة الفتوى

د. محمد علي القري
رئيس هيئة الفتوى